
Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 80/2024 
 

LXXX Sesja w dniu 31 stycznia 2024  
Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:10 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył LXXX sesję. Na wstępie poprosił 
zgromadzonych o powstanie i uczczenie minutą ciszy śp. Stanisława Hofmana, członka 
Towarzystwa Przyjaciół Piaseczna, który otrzymał tytuł ‘Zasłużony dla Gminy Piaseczno’ i był 
autorytetem w zakresie wiedzy o historii Piaseczna i okolic.  
 
Następnie władze Gminy oraz przedstawiciele Rady Miejskiej złożyli gratulacje mieszkance 
Józefosławia Marii Ambrożkiewicz, stypendystce sportowej Gminy Piaseczno, mistrzyni Polski 
2024 w kolarstwie przełajowym. 
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 
 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o 
wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:  
 
1. Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych 

komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 



2. Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 2.54.2024 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16 stycznia 2024 r. 

3. Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Piasecznie w 2024 r. 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych 
komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 
składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 25. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 2.54.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16 stycznia 2024 r. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że rozstrzygnięcie RIO dotyczy opieki nad dzikimi 
rannymi zwierzętami. Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała wydatkowanie 
pieniędzy z budżetu Gminy na pomoc dzikim zwierzętom, co powoduje poważny kłopot z 
realizacją umowy z wykonawcą. Burmistrz zapowiedział, że będzie interweniował w sprawie 
skutecznych regulacji prawnych w zakresie kompetencji samorządu odnośnie do pomocy 
dzikim zwierzętom. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 
2.54.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16 stycznia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 27. 
 



3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Piasecznie w 2024 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie Planu 
Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Wprowadzono w pkt 26. 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
1) Protokół nr LXXVIII z dnia 15.12.2023 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr LXXVIII z dnia 15.12.2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
 
2) Protokół nr LXXIX z dnia 29.12.2023 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr LXXIX z dnia 29.12.2023 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 



Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował o uczestnictwie w pogrzebie śp. Jacka Krupnika, 
prezesa MKS Piaseczno. Odniósł się do kolejnej smutnej wiadomości, tj. niedawnej śmierci 
Stanisława Hofmana. Przypomniał jego działalność i zasługi dla gminy Piaseczno. 
 
Burmistrz odniósł się do sprawy bezpieczeństwa i porządku w Piasecznie. Opowiedział, jakie 
działania zostały podjęte w celu podniesienia poziomu bezpieczeństwa, np. wniosek do policji 
o większą liczbę patroli w weekendy. Poinformował, że 7 lutego planowane jest spotkanie z 
mieszkańcami dotyczące bezpieczeństwa, podczas którego zostaną przedstawione dane i 
fakty dotyczące przestępczości oraz plan dalszych działań. Odbędzie się ono z udziałem 
policji, straży miejskiej oraz przedstawicieli Międzynarodowej Organizacji ds. Migracji IOM 
Poland.  Trwa zbieranie danych dotyczących miejsc, w których jest największa liczba 
interwencji i największe zagrożenie, w celu stworzenia mapy takich lokalizacji i poznania skali 
zjawiska. Burmistrz zapowiedział wprowadzenie projektów związanych z integracją migrantów 
z lokalną społecznością i zlecenie badań, które dostarczą informacji o obawach mieszkańców 
i proponowanych przez nich rozwiązaniach (np. wprowadzenie zakazu sprzedaży alkoholu w 
określonych godzinach). Gmina wystąpi też do sąsiednich gmin z pytaniem, czy są gotowe 
rozważyć podobne działania.  
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami: 
 

 Pożegnanie Komendanta Powiatowego Policji oraz Komendanta Państwowej Straży 

Pożarnej  

 Uroczystość z okazji 100 urodzin pana Stanisława W. 

 Udział w orszaku Trzech Króli w Piasecznie 

 32 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy – burmistrz podziękował wolontariuszom i 

mieszkańcom. 

 Spotkania wigilijne i noworoczne, m.in. Choinka instruktorska Hufca ZHP 

 Spotkanie z biurami projektowymi dot. rozbudowy układu kolejowego CPK 

 Spotkanie z prezesem KZN 

 Bieżące spotkania z sołtysami i przedstawicielami mieszkańców 

 Akcja ‘Zima w mieście’, obozy sportowe  

Burmistrz poinformował, że wystąpił do SM Jedność w sprawie spotkania, ponieważ temat 
sprzedaży gruntów wzbudza niepokój mieszkańców. Burmistrz zapewnił, że Gmina dba o 
tereny zielone i walczy o to, aby je zabezpieczyć.  
Burmistrz przypomniał, że 19 lutego rozpocznie się rekrutacja do gminnych przedszkoli. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza poprosił o referowanie uchwał z pozycji 21 i 22 po uchwale z 
pozycji 4. 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie z działań za okres od 
15.12.2023 do 31.01.2024 r. 

 16.12.2023 
Wigilia z Aniołami Floriana oraz 5-lecie Stowarzyszenia w Przystani pod Klonami 
(Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak, radni: Katarzyna Wypych, Ewelina Wójcik, 
Piotr Sędziak, Izabella Górzyńska, Beata Walczak, Joanna Morawska)  



 19.12.2023 
- Spotkanie wigilijne z Zarządem Klubu MUKS Piaseczno 
- Spotkanie wigilijne zespołu historycznego (Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak) 

 21.12.2023 
Spotkanie wigilijne ze Związkiem Emerytów i Rencistów w Przystani pod Klonami 
(Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak, Wiceprzewodniczący Michał Rosa, radna 
Katarzyna Wypych)  

 29.12.2023 
Sesja nadzwyczajna 

 03.01.2024 
Pogrzeb śp. Jacka Krupnika, prezesa MKS Piaseczno 

 07.01.2024 
Choinka instruktorska hufca ZHP Piaseczno  w Urzędzie Miasta i Gminy Piaseczno 

 08.01.2024 
Wizja lokalna – skarpa Jeziorki – Al. Kasztanów (Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak, Alarm dla Klimatu,  radna Izabella Górzyńska) 

 10.01 i 16.01. 2024  
Wizja lokalna w Poniatówce (Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak) 

 15.01.2024 
Spotkanie z zarządem PSS Społem (Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak – 
rozmowa o nieruchomościach w Zalesiu Dolnym) 

 18.01.2024 
Podsumowanie konkursu fotograficznego „Piaseczno 2023 w obiektywie”  
(Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak) 

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady 
Miejskiej, uczestnictwo w komisjach Rady, współpraca z burmistrzem, kontakt z 
mieszkańcami 

 Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego (Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak) 

 Udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy (online) - Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak  

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę wynikającą 
ze zmian wprowadzonych autopoprawką do uchwały budżetowej. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały oraz projektów uchwał z poz. 6.2, 6.3, 6.10-6.12. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
zadań z zakresu sportu dla projektu uchwały z jedną autopoprawką oraz projektu uchwały z 
poz. 6.2 z jedną autopoprawką. 
 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2024-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 31.01.2024 r. - po zmianie na 
dzień 30.01.2024 r. 
        

Dochody      
      

Lp. Dział 
Rozd
ział 

Parag
raf 

JR 
Zwiększen

ie 
Zmniejsze

nie Uzasadnienie 

1 801 
8010

1 
2051 KB 

16 200,64 
zł 

 

Zwiększa się dochody o 
kwotę 16 200,64, w tym 3 
521,56 zł w związku z 
refundacją poniesionych 
wydatków w 2023 r. 
Projekt w ramach 
przedsięwzięcia 
"Erasmus+ Art&Music to 
develop key competences 
and inclusion", 
realizowany w latach 
2022-2024. Celem 
projektu jest podnoszenie 
kompetencji kluczowych 
oraz łączenie uczniów 
przez sztukę i muzykę. 

2 750 
7508

5 
2051 FZ 

18 926,03 
zł 

 Zwiększa się 
dochody  o kwotę 148 
964,20 zł, w tym 61 752,03 
zł w związku z refundacją 
poniesionych wydatków w 
2023 roku. Projekt 
Erasmus+ w ramach 
przedsięwzięcia 
"Akredytacja Erasmusa 
Gminy Piaseczno 
CUW,P7,P10,SP5,SPZG,
SPZŁ,ZSP". Projekt 
realizowany w latach 

3 801 
8010

1 
2051 FZ 

110 
193,43 zł 

 

4 801 
8010

4 
2051 FZ 

19 844,74 
zł 

 



2022-2024. Celem 
projektu jest podniesienie 
jakości pracy szkół i 
przedszkoli, sposobu 
zarządzania placówkami 
oświatowymi oraz 
zdobycie umiejętności 
językowych pracowników 
oświaty w Gminie 
Piaseczno. 

5 754 
7549

5 
2100 KB 

318 
840,00 zł 

 

Zwiększa się dochody w 
związku z przekazaniem 
środków przez Wojewodę 
Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na 
realizację zadania: 
świadczenie pieniężne za 
zapewnienie 
zakwaterowania i 
wyżywienia obywatelom 
Ukrainy przybywającym na 
terytorium 
Rzeczypospolitej Polskiej 
w związku z działaniami 
wojennymi prowadzonym i 
na terytorium Ukrainy. 

6 852 
8529

5 
2100 KB 

10 060,00 
zł 

 

Zwiększa się dochody w 
związku z przekazaniem 
środków przez Wojewodę 
Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na 
realizację zadania: 
jednorazowe świadczenie 
pieniężne oraz koszty 
obsługi w wysokości 2% 
oraz świadczenia 
pieniężne i niepieniężne z 
pomocy społecznej. Z 
uwagi na działania 
wojenne prowadzone na 
terytorium Ukrainy, środki 
zostaną przekazane dla 
obywateli Ukrainy, którzy z 
powodu tych działań 
przybyli na terytorium 
Rzeczypospolitej Polskiej 
oraz na obsługę tego 
zadania. 

7 852 
8529

5 
2180 KB 2 090,91 zł  

Zwiększa się dochody o 
kwotę 2 090,91 zł w 
związku z przekazanymi 
środkami z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-
19 na wypłatę odbiorcom 



paliw gazowych refundacji 
podatku VAT dla 
gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi w 
wysokości 2% środków, 
które gmina otrzymuje na 
podstawie wniosku.  

8 855 
8559

5 
2100 KB 

49 920,00 
zł 

 

Zwiększa się dochody w 
związku z przekazaniem 
środków przez Wojewodę 
Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na 
realizację świadczeń 
rodzinnych, świadczenia 
rodzicielskiego, 
pielęgnacyjnego i składek 
ZUS. Z uwagi na działania 
wojenne prowadzone na 
terytorium Ukrainy środki 
zostaną przekazane 
obywatelom tego państwa, 
którzy z powodu tych 
działań przybyli na 
terytorium 
Rzeczypospolitej Polskiej 
oraz na obsługę tego 
zadania. 

Razem: 
546 

075,75 zł 
0,00 zł 

 

        

        

Wydatki 
bieżące      
      

Lp. Dział 
Rozd
ział 

Parag
raf 

JR 
Zwiększen

ie 
Zmniejsze

nie Uzasadnienie 

1 600 
6000

4 
2310 IT 

325 
000,00 zł 

 

Zwiększa się wydatki w 
kwocie 325 000 zł na 
dotacjach celowych 
przekazanych gminie na 
zadania bieżące 
realizowane na podstawie 
porozumień (umów) 
między jednostkami 
samorządu terytorialnego 
związane w celu przewozu 
osób w ramach 
Publicznego Transportu 
Zbiorowego - KM, SKM, 
"700", "L". 



2 750 
7502

3 
4260 ADK 

215 
000,00 zł 

 Zwiększa się wydatki w 
kwocie 300 000 zł w 
rozdziale 75023 na zakup 
energii, zakup usług 
remontowych, zakup usług 
pozostałych oraz różne 
opłaty i składki w celu 
bieżącego 
administrowania budunku 
przy ul. Puławskiej 3 w 
Piasecznie. 

3 750 
7502

3 
4270 ADK 

30 000,00 
zł 

 

4 750 
7502

3 
4300 ADK 

35 000,00 
zł 

 

5 750 
7502

3 
4430 ADK 

20 000,00 
zł 

 

6 750 
7502

3 
4300 ADK  564,00 zł 

Przesuwa się wydatki w 
kwocie 564 zł z zakupu 
usług pozostałych w 
rozdziale 75023 na 
świadczenia społeczne w 
rozdziale 85295. 

7 852 
8529

5 
3110 ADK 564,00 zł  

8 801 
8010

1 
4241 CUW 2 000,00 zł  Zwiększa się wydatki o 

kwotę 12 679,08 zł w 
rozdziale 80101. Projekt w 
ramach przedsięwzięcia 
"Erasmus+ Art&Music to 
develop key competences 
and inclusion", 
realizowany w latach 
2022-2024. Celem 
projektu jest podnoszenie 
kompetencji kluczowych 
oraz łączenie uczniów 
przez sztukę i muzykę. 

9 801 
8010

1 
4301 CUW 8 679,08 zł  

10 801 
8010

1 
4431 CUW 2 000,00 zł  

11 750 
7508

5 
4301 CUW 

15 320,89 
zł 

 Zwiększa się wydatki 
w działach 750 oraz 
801 o kwotę 87 212,17 zł. 
Projekt Erasmus+ w 
ramach przedsięwzięcia 
"Akredytacja Erasmusa 
Gminy Piaseczno 
CUW,P7,P10,SP5,SPZG,
SPZŁ,ZSP". Projekt 
realizowany w latach 
2022-2024. Celem 
projektu jest podniesienie 
jakości pracy szkół i 
przedszkoli, sposobu 
zarządzania placówkami 
oświatowymi oraz 
zdobycie umiejętności 
językowych pracowników 
oświaty w Gminie 
Piaseczno. 

12 750 
7508

5 
4431 CUW 2 000,00 zł  

13 750 
7508

5 
4701 CUW 

14 648,61 
zł 

 

14 801 
8010

1 
4211 CUW 2 000,00 zł  

15 801 
8010

1 
4301 CUW 8 823,08 zł  

16 801 
8010

1 
4701 CUW 

34 431,27 
zł 

 

17 801 
8010

4 
4701 CUW 9 988,32 zł  



18 754 
7549

5 
3280 PM 

318 
840,00 zł 

 

Zwiększa się wydatki  w 
związku z przekazaniem 
środków przez Wojewodę 
Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na 
realizację zadania: 
świadczenie pieniężne za 
zapewnienie 
zakwaterowania i 
wyżywienia obywatelom 
Ukrainy przybywającym na 
terytorium 
Rzeczypospolitej Polskiej 
w związku z działaniami 
wojennymi prowadzonym i 
na terytorium Ukrainy. 

19 852 
8529

5 
3290 

MGO
PS 

10 000,00 
zł 

 

Zwiększa się wydatki o 
kwotę 10 060 zł w 
rozdziale 85295 w związku 
z przekazaniem środków 
przez Wojewodę 
Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na 
realizację zadania: 
jednorazowe świadczenie 
pieniężne oraz koszty 
obsługi w wysokości 2% 
oraz świadczenia 
pieniężne i niepieniężne z 
pomocy społecznej. Z 
uwagi na działania 
wojenne prowadzone na 
terytorium Ukrainy, środki 
zostaną przekazane dla 
obywateli Ukrainy, którzy z 
powodu tych działań 
przybyli na terytorium 
Rzeczypospolitej Polskiej 
oraz na obsługę tego 
zadania. 

20 852 
8529

5 
4740 

MGO
PS 

60,00 zł  

21 852 
8529

5 
3110 

MGO
PS 

2 054,91 zł  

Zwiększa się wydatki w 
wysokości 5,11 zł, 
równocześnie zwiększając 
przychody w kwocie 5,11 
zł z niewykorzystanych 



22 852 
8529

5 
4010 

MGO
PS 

41,11 zł  

środków pieniężnych na 
rachunku bieżącym 
budżetu, wynikających z 
rozliczenia dochodów i 
wydatków nimi 
finansowanych 
związanych ze 
szczególnymi zasadami 
wykonywania budżetu 
określonymi w odrębnych 
ustawach w związku z 
przekazanymi środkami w 
2023 z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-
19 na wypłatę odbiorcom 
paliw gazowych refundacji 
podatku VAT dla 
gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi w 
wysokości 2% środków, 
które gmina otrzymuje na 
podstawie wniosku. 
Zwiększa się również 
wydatki w wysokości 2 
090,91 w związku z 
przekazanymi środkami w 
roku 2024 z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-
19 na wypłatę odbiorcom 
paliw gazowych refundacji 
podatku VAT dla 
gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi w 
wysokości 2% środków, 
które gmina otrzymuje na 
podstawie wniosku. 

23 855 
8559

5 
3290 WSS 

46 246,00 
zł 

 
Zwiększa się wydatki w 
rozdziale 85595 o kwotę 
49 920 zł w związku z 
przekazaniem środków 
przez Wojewodę 
Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na 
realizację świadczeń 
rodzinnych, świadczenia 
rodzicielskiego, 
pielęgnacyjnego i składek 
ZUS. Z uwagi na działania 
wojenne prowadzone na 
terytorium Ukrainy środki 
zostaną przekazane 
obywatelom tego państwa, 
którzy z powodu tych 
działań przybyli na 
terytorium 

24 855 
8559

5 
4860 WSS 2 884,00 zł  

25 855 
8559

5 
4740 ADK 660,00 zł  

26 855 
8559

5 
4850 ADK 130,00 zł  



Rzeczypospolitej Polskiej 
oraz na obsługę tego 
zadania. 

27 600 
6002

2 
4300 IT 

34 000,00 
zł 

 

W związku z rozbudową 
systemu "Piaseczyński 
Rower Miejski" zmienia się 
klasyfikację budżetową 
wydatków w wysokości 34 
000 zł z paragrafu 605 na 
paragraf 430 dotyczącą 
rozbudowy istniejącego 
systemu rowerów 
miejskich w Piasecznie o 1 
dodatkową stację 
rowerową wyposażoną w 4 
rowery 4 generacji z 
blokadą elektroniczną i 
aktywnym GPS - w 
ramach zadania Budżetu 
Obywatelskiego 2024. 

Razem: 
1 140 

371,27 zł 
564,00 zł 

 

       
 

Wydatki 
majątkowe      
      

Lp. Dział 
Rozd
ział 

Parag
raf 

JR 
Zwiększen

ie 
Zmniejsze

nie Uzasadnienie 

1 600 
6001

6 
6050 INW  200 

000,00 zł 

ZADANIE: Ochrona i 
promocja bioróżnorodności 
oraz zmniejszenie presji 
turystycznej na cenne 
gatunki i siedliska poprzez 
budowę 
rekreacyjnodydaktycznego 
szlaku pieszo-rowerowego 
wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą w Dolinie 
Rzeki Jeziorki w Gminie 
Piaseczno.                                                                              
UZASADNIENIE: 
Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków 
finansowych w roku 2024 i 
przesunięcie ich na 
zagospodarowanie terenu 
przy Al. Kasztanów w 
Piasecznie. 



2 801 
8010

1 
6050 INW 

1 000 
000,00 zł 

 

ZADANIE: Szkoła 
Podstawowa w Złotokłosie 
- sala sportowa.                                                                                  
UZASADNIENIE: W 
związku z koniecznością 
ogłoszenia przetargów na 
zakończenie 
niezrealizowanych prac 
przez Wykonawcę robót, 
wnioskuje się o 
zwiększenie środków 
finansowych w roku 2024. 

3 900 
9009

5 
6050 INW 

200 
000,00 zł 

 

ZADANIE: 
Zagospodarowanie terenu 
przy Al. Kasztanów w 
Piasecznie.                                                                                  
UZASADNIENIE: 
Wnioskuje się o 
zwiększenie srodków 
finansowych w roku 2024. 

4 921 
9211

8 
6050 INW 

75 000,00 
zł 

 

ZADANIE: Przebudowa i 
modernizacja budynku 
starej Plebanii w Parafii 
P.W. Św. Anny w 
Piasecznie wraz ze 
zmianą sposobu 
użytkowania na budynek 
muzealno - konferencyjny.                                                                                
UZASADNIENIE: W 
związku z koniecznością 
rozliczania zużytych 
mediów w budynku starej 
Plebanii, wnioskuje się o 
zwiększenie środków 
finansowych w roku 2024. 

5 700 
7000

5 
6050 INW  1 500 

000,00 zł 

ZADANIE: Budynek 
ul.Puławska 42A-
Termomodernizacja 
budynku wraz z adaptacją 
pomieszczeń.                                                                              
UZASADNIENIE: Zmiana 
klasyfikacji zadania z 700 
70005 6050 na 700 70007 
6050. 

6 700 
7000

7 
6050 INW 

1 500 
000,00 zł 

 

7 600 
6002

2 
6050 IT  34 000,00 

zł 

ZADANIE: Rozbudowa 
istniejącego systemu 
rowerów miejskich w 
Piasecznie o 1 dodatkową 
stację rowerową 
wyposażoną w 4 rowery 4 
generacji z blokadą 
elektroniczną i aktywnym 
GPS - w ramach zadania 
Budżetu Obywatelskiego 



2024.                                                                             
UZASADNIENIE: W 
związku z rozbudową 
systemu "Piaseczyński 
Rower Miejski" zmienia się 
klasyfikację budżetową 
wydatków w  wysokości 34 
000 zł z paragrafu 605 na 
paragraf 430. 

8 921 
9211

8 
6050 INW  300 

000,00 zł 

ZADANIE: Modernizacja 
pałacu tzw "Platerówki" w 
Parku Miejskim w 
Piasecznie.                                                                           
UZASADNIENIE: Zmiana 
klasyfikacji zadania z 921 
92118 6050 na 921 92195 
6050. 

9 921 
9219

5 
6050 INW 

300 
000,00 zł 

 

Razem: 
3 075 

000,00 zł 
2 034 

000,00 zł 

 

       

 

Rachunek Dochodów Samorządowych Jednostek Budżetowych 

Na wniosek Centrum Usług Wspólnych zwiększa się plan dochodów oraz wydatków w 
wysokości 4 500 zł w rozdziale 80148 w Rachunku Dochodów Samorządowych Jednostek 
Budżetowych w związku ze sprzedażą posiłków i opłatę eksploatacyjną w przedszkolu dla 
nauczycieli z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia oraz zakup środków 
żywności w Przedszkolu nr 11 w Piasecznie. 

Jednocześnie przesuwa się wydatki w wysokości 2 000 zł w rozdziale 80104 w Rachunku 
Dochodów Samorządowych Jednostek Budżetowych z zakupu materiałów i wyposażenia 
na zakup usług pozostałych w Przedszkolu nr 11 w Piasecznie.  

      
Po §5 uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. 
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2024 dodaje się §5a, który 
otrzymuje następujące brzmienie:  
„Ustala się limit możliwych do udzielenia w roku budżetowym pożyczek w kwocie 6 000 000 
zł.”   

Uzasadnienie: Wprowadza się limit możliwych do udzielenia w roku budżetowym pożyczek 
na kwotę 6 000 000 zł m.in. w związku ze złożonym przez Przedsiębiorstwo Usług 
Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o. wnioskiem o udzielenie pożyczki krótkoterminowej.  

Jednocześnie zwiększa się o kwotę 6 000 000 zł przychody ze spłat pożyczek i kredytów 
udzielonych ze środków publicznych oraz rozchody z tytułu udzielonych pożyczek i 
kredytów. 

      

W załączniku nr 6 "Dotacje udzielane w 2024 roku z budżetu podmiotom należącym i 
nienależącym do sektora finansów publicznych" zostaje zmieniona nazwa jednostki z 
Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy Piaseczno na Biblioteka Publiczna w Piasecznie. 



      
Po §14a uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 
2023 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2024 dodaje się §14b, 
który otrzymuje następujące brzmienie: „Ustala się plan finansowy środków Funduszu 
Pomocy w 2024 roku, o którym mowa w ustawie z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa zgodnie 
z załącznikiem nr 13”. 

Załącznik nr 13 do uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2024 otrzymuje 
brzmienie jak w załączniku nr 8 do niniejszej uchwały. 
 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Sportu. 
Beata Walczak, przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały oraz projektów uchwał z poz. 6.21-6.22. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 roku Rady Miejskiej 
w Piasecznie, zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku Rady 
Miejskiej w Piasecznie, uchwałą nr 796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 roku Rady 
Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 1077/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku Rady Miejskiej 
w Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 
uchwały.  
Adam Marciniak, przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.3-6.7, 6.10-6.20 oraz 6.23. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 roku 
Rady Miejskiej w Piasecznie, zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 
roku Rady Miejskiej w Piasecznie, uchwałą nr 796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 roku 
Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 1077/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku Rady 
Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-
Jeziorna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 



ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Mirosław, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie uznania za niezasadną skargi Rady Rodziców na działania Dyrektora Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie 
 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Hanna Krzyżewska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały oraz projektu uchwały z poz. 6.5. 
Beata Walczak, przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Radny Piotr Sędziak poprosił o wykluczenie go z głosowania. 
 
Głosowano w sprawie uznania za niezasadną skargi Rady Rodziców na działania 
Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
21) W sprawie ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
 
Krystyna Łęcka, dyrektor Centrum Usług Wspólnych, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty 
 
Głosowano w sprawie ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Gminę Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 



Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
 
Krystyna Łęcka, dyrektor CUW, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty 
Radna Beata Walczak wyraziła nadzieję na pozytywne zaopiniowanie uchwały, przypomniała, 
że Rada Oświatowa i Komisja Oświaty długo rozmawiały na ten temat. 
 
Głosowano w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
w sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku inwestycji 
budowlanych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
Głosowano w sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku 
inwestycji budowlanych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach 
uzupełniających kadencji 2024-2027 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zaproponował na członków zespołu obecnych na 
sesji członków Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. Prosił o indywidualne wyrażenie zgody przez 
kandydatów, tj. Górzyńska Izabella; Marciniak Adam; Mierzwa Michał; Ołdakowski Wojciech; 
Sędziak Piotr; Wójcik Ewelina; Wypych Katarzyna, Magdalena Woźniak - wszyscy radni 
wyrazili zgodę. Nie zgłoszono innych kandydatur. Na przewodniczącego zespołu 
zaproponowano Adama Marciniaka - radny wyraził zgodę. 
Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały z nazwiskami i imionami radnych zgłoszonych do 
Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających kadencji 
2024-2027 oraz przewodniczącego zespołu. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w 
wyborach uzupełniających kadencji 2024-2027.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
7) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia Porozumienia 
z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 
r. (Dz.Urz.Woj.Maz. nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru ograniczonego 
ulicami: Geodetów, Julianowską, Okulickiego i Puławską 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały oraz projektów uchwał z poz. 
6.9-6.12, 6.16, 6.17, 6.24. 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z 
dnia 24.02.2010 r. (Dz.Urz.Woj.Maz. nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru 
ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, Okulickiego i Puławską.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
9) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Złotokłos w granicy terenu 1UO 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Złotokłos w granicy terenu 1UO.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 



Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonej jako działka ewid. nr 238/54 położona w miejscowości Głosków gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały oraz dla projektów uchwał z poz. 6.11-6.15 oraz 6.24. 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Piaseczno części 
nieruchomości, oznaczonej jako działka ewid. nr 238/54 położona w miejscowości Głosków 
gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno udziału w 
prawie własności nieruchomości, oznaczonej jako działki ewid. nr 27/8 i 30/5 położone w 
miejscowości Baszkówka gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 
udziału w prawie własności nieruchomości, oznaczonej jako działki ewid. nr 27/8 i 30/5 
położone w miejscowości Baszkówka gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Katarzyna Wypych 



NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, oznaczonej jako 
działka ew. nr 238/80 położona w Głoskowie 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonej jako działka ew. nr 238/80 położona w Głoskowie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 156/1, obr. 11 m. Piaseczno, położonej przy ul. Julianowskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 156/1, obr. 11 m. Piaseczno, położonej przy ul. Julianowskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 10/23, 9/10 i działek nr 10/22, 14/3, 52/2, 10/21, 10/20, obr. 21 m. 
Piaseczno, położonych przy ul. Julianowskiej 
 



Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 
działek oznaczonych nr 10/23, 9/10 i działek nr 10/22, 14/3, 52/2, 10/21, 10/20, obr. 21 m. 
Piaseczno, położonych przy ul. Julianowskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na najem w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 4/2, obr. 39 m. Piaseczno położonej w rejonie ul. Wojska Polskiego i ul. 
Nadarzyńskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na najem w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 4/2, obr. 39 m. Piaseczno położonej w rejonie ul. Wojska Polskiego i ul. 
Nadarzyńskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
 
Wiceburmistrz Robert Widz zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  



Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
17) W sprawie zmiany uchwały nr 999/XLI/2005 z dnia 22 września 2005 r. 
 
Wiceburmistrz Robert Widz zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 999/XLI/2005 z dnia 22 września 2005 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
18) W sprawie zmiany uchwały nr 752/XXXVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 
marca 2021 r. w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno dwóch mieszkań 
chronionych treningowych dla osób usamodzielnianych opuszczających pieczę zastępczą i 
ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym 
 
Marzena Zalewska, z-ca dyrektora MGOPS, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Dorota Kłos, przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.18-6.20.  
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 752/XXXVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 17 marca 2021 r. w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno dwóch mieszkań 
chronionych treningowych dla osób usamodzielnianych opuszczających pieczę zastępczą i 
ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 w Gminie 
Piaseczno 
 
Marzena Zalewska, z-ca dyrektora MGOPS, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
 
Głosowano w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 w 
Gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze w tym sąsiedzkie, a także warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 
opłat, jak również trybu ich pobierania 
 
Marzena Zalewska, z-ca dyrektora MGOPS, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
 
Głosowano w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze w tym sąsiedzkie, a także warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Sędziak 



NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
23) Zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 
 
Wojciech Kwiatkowski, Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej, zreferował projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
24) W sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2024-2029 
 
Włodzimierz Rasiński, z-ca naczelnika Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu 
Publicznego, zreferował projekt uchwały. Nadmienił, że Plan rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2024-2029 został pozytywnie 
zaopiniowany przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie i Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Zlewni w Warszawie. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Polityki 
Gospodarczej 
 
Głos zabrała radna Joanna Morawska, która wyraziła zaniepokojenie faktem, że w stosunku 
do poprzedniego planu zmieniają się daty realizacji kanalizacji w Henrykowie-Uroczu, 
Mieszkowie, Antoninowie i Kuleszówce. Przypomniała, że mieszkańcy od wielu lat czekają tam 
na kanalizację, nie są też realizowane inwestycje uzależnione od jej budowy, tj. nowe drogi. 
Mieszkańcy boją się przeciągania inwestycji.  
 
Głos zabrał Laurent V., mieszkaniec Mieszkowa i członek rady sołeckiej Mieszkowa, który 
poparł argumenty radnej Morawskiej i spytał o możliwości przesunięcia terminu realizacji 
inwestycji z roku 2028 na 2026. 
 
Prezes PWiK Paweł Wojciechowski wyjaśnił, że nie da się wszystkich miejsc zakwalifikować 
jednakowo, każda z wymienionych miejscowości miała trudności na etapie przygotowywania 
inwestycji. Mieszkowo, Antoninów i Kuleszówka są dopiero na etapie projektowania kanalizacji 
ze względu na problemy z realizacją budowy trasy S7 (zmiana wykonawcy). Prezes omówił, 
na jakim etapie są działania związane z budową kanalizacji. Wskazał, że PWiK boryka się z 
problemami własności działek, i przypomniał, że był już projekt kanalizacji, który został 
oprotestowany przez mieszkańców, co przekreśliło pracę spółki w latach 2022-2024. Prezes 



wyjaśnił, że w przypadku miejscowości o niskiej intensyfikacji zabudowy spółce trudniej zdobyć 
środki z powodu niespełniania różnego rodzaju wymogów ekologicznych. Podkreślił, że za 
każdą inwestycją idą koszty, a celem zarządu spółki i Gminy jest bilansowanie ich tak, aby 
cena usługi pozostała jedną z najniższych w powiecie. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zapewnił, że Gmina nie zapomina o mieszkańcach Mieszkowa, 
Antoninowa i Kuleszówki. Przypomniał, że PWiK prowadzi ogromne zadania inwestycyjne, a 
przy tym konsekwentnie realizuje rozwój kanalizacji. Burmistrz wyraził przekonanie, że w 
przyszłej kadencji uda się skanalizować całą gminę.      
 
Głosowano w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2024-2029.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza zreferował projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2024 r. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza zreferował projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2024 
r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
na uchwałę nr 2.54.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16 stycznia 2024 
r. 
 
Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę nr 2.54.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16 
stycznia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Władze Gminy z przedstawicielami Rady Miejskiej podziękowali przechodzącemu na 
emeryturę mec. Krzysztofowi Sulejowi za lata wspólnej pracy na rzecz Urzędu i Rady Miejskiej 
w Piasecznie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza przypomniał, że radni powinni złożyć 
oświadczenia majątkowe: do 30 kwietnia (wg stanu na 31 grudnia 2023 r.) oraz w związku z 
zakończeniem kadencji na 2 miesiące przed upływem kadencji, tj. 29 lutego za styczeń i luty 
2024 r. (wg stanu na 29 lutego 2024 r.).  
 
Głos zabrał Jakub N., przedstawiciel Młodych dla Wolności, który przedstawił pomysły 
związane z aktywizacją młodzieży w Piasecznie. W imieniu mieszkańców ul. Wilanowskiej 
wyraził niezadowolenie z powodu związanego z inwestycją usunięcia zieleni, ponieważ osoby 
niepełnosprawne będą miały utrudniony dostęp do swoich posesji.  
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak zapewniła, że zarówno burmistrz, jak i radni są 
bardzo zainteresowani głosem młodzieży. Zaproponowała, aby pan N. przedstawił swoje 
pomysły Młodzieżowej Radzie Gminy, natomiast pomysły dotyczące Centrum 



Przedsiębiorczości skierował do MGOPS. Pani wiceburmistrz zachęciła też do zapoznania się 
z bogatą ofertą Centrum Przedsiębiorczości dla młodych osób. 
 
Głos zabrał mieszkaniec Krzysztof M., który poruszył temat rozbudowy ul. Kuropatwy bez 
decyzji środowiskowej. Poinformował, że mieszkańcy domagają się, aby zrobić drogę 
jednokierunkową, która będzie miała chodnik po jednej stronie i nie będzie aż tak ingerowała 
w tereny mieszkańców. Poruszył też temat opublikowania danych osobowych mieszkańców 
przy ogłoszeniu przetargu na stronie internetowej Gminy Piaseczno oraz temat odśnieżania 
parku miejskiego oraz odśnieżania tylko jednej części chodnika, tj. części, gdzie znajduje się 
ścieżka rowerowa. 
 
Głos zabrał wiceburmistrz Robert Widz, który udzielił wyjaśnień dot. ulicy Wilanowskiej. Gmina 
buduje tę ulicę w liniach rozgraniczających pasa drogi publicznej, której jest właścicielem. 
Dojazd do garażu pani z niepełnosprawnością odbywa się po terenie gminnym, o czym Gmina 
nie wiedziała. Podkreślił, że projekt drogi ma ułatwiać życie i zapewniać bezpieczeństwo 
mieszkańcom. Odnosząc się do rozbudowy ul. Kuropatwy burmistrz Widz podkreślił, że 
mieszkańcy czekają na jej rozbudowę od wielu lat. Argumenty przytoczone przez pana M. nie 
dotyczą Gminy, ponieważ to Starostwo Powiatowe, jako organ wydający pozwolenie na 
budowę, sprawdza kompletność dokumentacji i stwierdza, czy decyzja środowiskowa jest 
wymagana. Także starostwo umieszcza informację o wszczęciu postępowania na stronach 
internetowych. Burmistrz odniósł się również do wątpliwości mieszkańca dotyczących 
odśnieżania. 
 
Na zakończenie przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił zestawienie posiedzeń komisji 
problemowych oraz sesji Rady Miejskiej w roku 2023. 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 80 sesję o godz. 12.10. 
  
 
 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


